
Infobijeenkomst Ontwikkelingen Holtum 

Initiatief: 

Buurtplatform Holtum 

Klankbordgroep VDL Nedcar 

m.m.v. gemeente Sittard-Geleen 

WELKOM 



Agenda 

 Ontwikkelingen Rail en Yard (PIP) - Bart van Sloun 
(provincie) 

 Vragen over PIP (in verband met vertrek Bart naar Susteren) 

 Ontwerpbestemmingsplan Pasveld - Eric Evers 
(gemeente) 

 Verbreding A2 – Harrie van den Broek (Rijkswaterstaat) 

 Verkeerssituatie rondom Nedcar - Rogier Dijker 
(gemeente) 

 Pauze - Gelegenheid tot het opschrijven van vragen  

 Beantwoording vragen 



 



 



 



 





 



 



 



Bestemmingsplan Pasveld 

 Eric Evers 

 Adviseur gebiedsontwikkeling gemeente Sittard-Geleen 
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Plangebied BP Pasveld 
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Realisatie-overeenkomst 

 Tussen VDL Nedcar en gemeente 

 

 BP Pasveld in procedure brengen 

 

 Exploitatiebijdrage VDL Nedcar € 330.000,-  

 

 € 230.000,- tbv Landschapspark Born 

 

 € 100.000,- tbv kasteel Wolfrath 

 

 Verkoop wegen Kleine Allee en Pasveld 

 



Overleg en Inspraak BP Pasveld (1) 

 

 Overleg Klankbordgroep 

 

 Vooroverleg jan-februari 2017 

 

 Inspraak jan-februari 2017 

 

 Inloopbijeenkomst 7 februari 2017 

  

 



Overleg en Inspraak BP Pasveld (2) 

 Provincie   RWS/Rijksdiensten   

 

 Waterschap  Gasunie   

 

 PPS DSM Pipelines Natuur- en Milieufederatie 

 

 Fam. Keulen   VDL Nedcar  

 

 Inloopbijeenkomst   



Hoe verder met BP Pasveld? 

 Verwerken reacties vooroverleg en inspraak 

 

 Vaststellen Ontwerp BP college voorjaar 2017 

 

 Tervisielegging Ontwerp BP Pasveld zomer 2017 

 

 Vaststelling Raad    najaar 2017 

 

 



Verbreding A2 

 Harrie van den Broek, Rijkswaterstaat 









 







Verkeer 

    Gouverneur G. Ruijs   VDL Nedcar 

    de Beerenbroecklaan 

 
     Rogier Dijker 

     Beleidsadviseur mobiliteit 



Gouv. G. Ruijs de Beerenbroecklaan 



Metingen 



Actuele verkeersproblematiek VDL Nedcar 



Oplossingsrichtingen 



Pauze 

 U kunt de kaartjes gebruiken 

    om uw vraag op te schrijven. 

 Eén kaartje per vraag. 

 Vragen worden na de pauze beantwoord. 

 

 Inschrijven voor bedrijfsbezoek VDL Nedcar 

 

 Koffie, thee, fris en vlaai in het bargedeelte. 
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Beantwoording vragen 

 Pieter Meekels  - wethouder economie 

 Raymond Ubachs - beleidsmedewerker  

      economie 

 Eric Evers  - adviseur    

       gebiedsontwikkeling 

 Harrie van den Broek - Rijkswaterstaat 

 Ronald Geurts  - beleidsmedewerker  

      mobiliteit 

 Rogier Dijker  - beleidsmedewerker  

      mobiliteit 

  

 



Wolfrath Oost 

 Schriftelijke reactie VDL Nedcar stand van zaken: 
 In 2016 hebben wij adviesbureau Pouderoyen ingeschakeld voor een 

onderzoek naar de inpassingsmogelijkheden van een productiehal ten 

noorden van het huidige VDL Nedcar terrein. Daarbij was de opzet  om 

maximaal rekening te houden met de belangen van diverse 

belanghebbenden. Deze studie is eind 2016 afgerond. 

 De bedoeling was om het studierapport vervolgens te bespreken met 

de betrokken overheden. Wij zouden daarin dan ook de verdere 

planologische voorbereidingen betrekken. Vervolgens zouden wij 

uiteraard  ook de partijen kunnen informeren, die bij de studie 

geraadpleegd zijn. Door omstandigheden heeft het overleg met de 

overheden over dit onderwerp enkele maanden vertraging opgelopen. 

Wij verwachten dat overleg nu in mei 2017. 

 Wij verwachten vanaf juni meer duidelijkheid te kunnen verschaffen en 

zullen daarbij uiteraard uw platform ook betrekken.  

 



Bedankt voor de aandacht 

En goed thuis. 


